

IN PARTNERSHIP WITH

Charlton  
& Jenrick<sup>LTD</sup>

# LEX-AWK



## LEX2AWK / LEX3AWK / LEX4AWK—Artisan Wood Kit for LEX / LEX-S Electric Fireplaces

### **WARNING**

**DO NOT USE IN A WOOD OR GAS FIREPLACES!**

### **Caution**

When manipulating the Artisan Wood Kit, **very carefully grab it by the bottom logs only** so the top ones do not come apart.

### INSTALLATION

Once the fireplace is installed with the front window removed, with gloved hands, **grab the log arrangement by the bottom logs**, and very carefully pull it out of the carton. The front of the arrangement is indicated by a label. Insert it in the fireplace.

NOTE: The glass embers and vermiculite provided with the fireplace are not required.

### NOTE

Every arrangement is hand-crafted with natural pieces of wood. The photos below are solely to give you an idea of the look, however, each arrangement is different.

### LEX2AWK



### LEX3AWK



### LEX4AWK



EN PARTENARIAT AVEC

Charlton  
& Jenrick<sup>LTD</sup>

LEX-AWK



## LEX2AWK / LEX3AWK / LEX4AWK—Ensemble artisanal en bois pour foyers électriques LEX / LEX-S

### **AVERTISSEMENT**

**NE JAMAIS UTILISER DANS UN FOYERS À GAZ OU À BOIS!**

### **FRAGILE**

Lorsque vous manipulez l'Ensemble artisanal, **faites très attention de le manipuler par les bûches du fond seulement** afin d'éviter que celles du dessus ne se détachent.

### INSTALLATION

Une fois le foyer installé et la vitre avant enlevée, avec les mains gantées, **prenez l'arrangement par les bûches du fond** et sortez-le très doucement du carton. Le devant de l'arrangement est indiqué avec une étiquette. Placez-le dans le foyer.

NOTE : Les braises de verre et la vermiculite fournis avec le foyer ne sont pas utilisés.

### NOTE

Chaque ensemble est créé à la main avec des pièces de bois naturel. Les photos ci-dessous sont à titre d'indication seulement car chaque arrangement est différent.

### LEX2AWK



### LEX3AWK



### LEX4AWK

